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امام جمعه بافق تصریح کرد :

ضرورت شفافسازی مسئله بورسی شدن شرکت سنگ آهن مرکزی ایران-بافق
حجتالاسلام حسینی گفت: تا زمانی که مسئله واگذاری شرکت سنگ آهن مرکزی ایران-بافق به بورس روشن و شفاف نشود، این شرکت نباید اقدامی

انجام دهد.

به گزارش خبرنگاران گروه بازارسرمایه گزارش خبر، حجتالاسلام حسینی امام جمعه بافق در خطبههای نماز جمعه این هفته شهرستان گفت: در دو هفته
اخیر خواسته ها و مطالباتی را کارگران شرکت سنگ آهن مرکزی ایران-بافق مطرح کردند. و مدیران باید پای درد دل کارگران بنشینند و منطقی با هم

حرف بزنند، چراکه با حرف زدن خیلی مسائل حل می شود .

سید عباس حسینی بیان کرد: یکی از مطالبات بحث 2 درصد عوارض است که تمام مدیران شرکت تاکنون متعهد به آن بودهاند و پرداخت کردهاند حالا
گاهی سرمایه بوده است و بیشتر پرداخت شده و گاهی نبوده و کمتر پرداخت شده است.

او ادامه داد: نکته دوم بحث بورسی شدن شرکت سنگ آهن مرکزی است که اگر رفتن به بورس برای سنگ آهن و برای شهر خوب است، مردم را توجیه
و اقناع کنید.

خطیب جمعه بافق گفت: کارگران ما احساس میکنند رفتن به بورس باعث ضرر است که اگر اینطور است، چرا باید این کار انجام شود؟

او خاطرنشان کرد: امروز تصمیمی عاقلانه وشرعی برای شرکت و برای شهر بگیرید، که برای آیندگان مفید و موثر باشد.

حسینی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: بعد از شش ماه ظلم و جنایت اسرائیل بر ضد غزه بلاخره قطعنامهای در شورای امنیت صادر شد و آمریکا
وتو نکرد.

او افزود: این قطعنامه ابهاماتی دارد و با اینکه چند روز از آن گذشته اما اسرائیل همچنان به جنایات خود می دهد.

امام جمعه بافق بیان کرد: نقطه عطف این موضوع این است که قطعنامه های دیگر سازمان ملل باید در امتداد این قطعنامه صورت بگیرد و این
دستاورد بزرگی برای حماس و مردم فلسطین است.

او گفت: در این قطعنامه مردم مظلوم فلسطین دیگر به عنوان تروریست معرفی نشدند و هیچ پیش شرطی برای آزادسازی اسرای اسرائیل مطرح نشده
است.

حسینی تصریح کرد: قطعنامه اخیر شورای امنیت یک شکست بزرگ برای آمریکا و اسرائیل بود.

او افزود: این قطعنامه به چند دلیل به نفع غزه است چراکه در آن دستور توقف فوری جنگ در غزه در این قطعنامه صادر شده است.

خطیب جمعه بافق بیان داشت: در این قطعنامه مطرح شده است که بدون گرفتن هیچ امتیازی باید کمک های غذایی و دارویی به مردم غزه برسد و
حمله اسرائیل به منطقه رفح منحل شود.

او خاطرنشان کرد: آمریکا فهمید که حماس نابودشدنی نیست و اسرائیل هم پیروز نخواهد شد و فهمید حمایت از اسرائیل برای او هیچ آورده ای
نخواهد داشت.

حسینی گفت: در مدت زمانی کوتاه در آینده، آمریکا و اسرائیل به جان هم خواهند افتاد و به دست هم نابود خواهند شد.

او با اشاره به مصاحبه سفیر ایران در باکو گفت: سفارت هر کشور دقیقا حکم خاک آن کشور را دارد اما متاسفانه سفیر ایران در سفارتخانه ایران در باکو با
یک زن بی حجاب و وضعی زننده می نشیند و مصاحبه می کند؛ درحالیکه باید مناسبات و ملاحظات ایران و جمهوری اسلامی را رعایت میکرد و تذکر

میداد.

امام جمعه بافق افزود: اینجا عزت جمهوری اسلامی زیر سوال رفته است، وزارت امور خارجه باید این اهانت را پاسخ دهد و سفیر ایران در باکو اگر نمی
تواند جبران کند، کنار برود.

او گفت: ما برای حجاب شهید و خون دادیم و هرجا بخواهند آن را زیر سوال ببرند، مبارزه میکنیم



جشن و شادی باید باشد و برگزار شود اما به چه قیمتی؟ به قیمت زیر پا گذاشتن باورها و اعتقادات و شکستن دل های مؤمنین؟!

حسینی بیان کرد: چرا باید جشن های ما به گونه ای باشد که ما گروههای نهی از منکر را در این جشنها بفرستیم.

او گفت: انتظار من از شما مردم این است که جریان عفاف و حجاب و نهی از منکر را فقط به دست مسئولین نسپارید.

خطیب جمعه بافق تصریح کرد: با صراحت تمام عرض میکنم مسئولین هرچقدر هم دغدغه داشته باشند، به تنهایی و بدون مشارکت شما مردم، نمی
توانند جلوی آن را بگیرند.


